
Rada Miasta Jarosławia. 
32-500 Jarosław, Rynek I 

Nagranie z obrad XHI sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 24 marca 2025 r. 
- stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

RM.0002.3.2025 

Protokół nr XIII/2025 
XIII sesji Rady Miasta Jarosławia 

24 marca 2025 roku 
sała narad, Urząd Miasta Jarosławia, ul. Rynek 1 

Ad I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady XIII sesji Rady Miasta Jarosławia IX kadencji (2024—2029) otworzył o godz. 9.10 
Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Piotr Kozak i po powitaniu oświadczył, iż sesja 
została zwołana w oparciu o art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 
oraz $53 ust. 2 Statutu Gminy Miejskiej Jarosław. Z.godnie z listą obecności w posiedzeniu 
uczestniczy 18 radnych, co stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji (/ista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 
Radny Mariusz Walter przybył na obrady sesji z opóźnieniem o godz. 11.18. 

W obradach uczestniczyli również: 

Burmistrz Miasta — Marcin Nazarewicz, 
Zastępca Burmistrza — Patrycja Lachnik, 
Skarbnik Miasta — Katarzyna Czuba, 
Radca Prawny — Mariusz Prychocin, 

Komendant Straży Miejskiej — Krzysztof Paszyński, 
Prezes PGKIM, JPK —Andrzej Makar, 

Prezes PWiK — Piotr Kuchta, 
Prezes JTBS — Wiesław Strzępek, 

Dyrektor JOKiS — Elżbieta Śliwińska-Dąbrowska, 
10. Dyrektor MOSiR w Jarosławiu — Robert Piwowar 

11. Dyrektor MOPS w Jarosławiu — Barbara Cienki, 
12. Dyrektorzy wydziałów Urzędu Miasta, 
13. Mieszkańcy miasta Jarosławia. 

- lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
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Ad II. Rozpatrzenie wniosków dotyczących porządku obrad. 
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Punkt rozpoczyna się w 20 minucie 28 sekundzie sesji Rady Miasta, nagranie dostępne jest 
w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie Urzędu Miasta Jarosławia. 

rrzewodniczący Rady Miasta Piotr Kozak poinformował, że porządek obrad wraz 
z projektami uchwał został radnym przesłany elektronicznie w poniedziałek tj. 17 marca br. 

Do porządku obrad wpisano 25 projektów uchwał. 

Proponowany porządek obrad: 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
Ii. Rozpatrzenie wniosków dotyczących porządku obrad. 
IM. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 17 lutego 2025 r. 

TY. Podjęcie uchwał: 
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Vv. 

VI. 

VII. 

VIII. 
TX. 

1) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Jarosławskiemu, 

2) w sprawie zmian w budżecie Miasta Jarosławia na rok 2025, 
3) w sprawie zmian w budżecie Miasta Jarosławia na rok 2025, 
4) w sprawie zmian w budżecie Miasta Jarosławia na rok 2025, 
5) w sprawie zmian w budżecie Miasta Jarosławia na rok 2025, 
6) zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia 

na 2025 rok, 

7) w sprawie zmian w budżecie Miasta Jarosławia na rok 2025, 
8) w sprawie zmian w budżecie Miasta Jarosławia na rok 2025, 

9) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości, 
10) w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu 

bezdomności zwierząt w Jarosławiu na rok 2025, 
11) zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji 
udzielanych z budżetu Gminy Miejskiej Jarosław dla publicznych i niepublicznych: 
szkół, przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz 
innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne 

i prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego oraz terminu i sposobu 
rozliczenia wykorzystania dotacji, 

12) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości, 
13) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości, 

14) w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz Powiatu 
Jarosławskiego nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miejskiej Jarosław, 

15) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości, 
16) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości, 
17) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 
18) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości, 
19) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości, 
20) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości, 
21) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości, 
22) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres 20 lat 

nieruchomości zabudowanych przy ul. Zamkowej 3A i 3B w Jarosławiu, 
23) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta Jarosławia, 

24) w sprawie przekazania petycji, 
25) w sprawie ustalenia wysokości oraz zasad przyznawania diet dla radnych i zwrotu 

kosztów podróży służbowych. 
Gospodarka zielenią na terenie miasta i na terenach będących własnością Gminy 
Miejskiej Jarosław. 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym zwłaszcza 
z wykonania uchwał Rady. 
Jnformacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym. 

Wolne wnioski i informacje. 
Zakończenie obrad. 

- wniosek od Burmistrza Miasta Jarosławia stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu, 
- porządek obrad z dnia 17 marca 2025 r. stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu, 
- ogłoszenie o sesji stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Wobec braku zgłoszeń w sprawie zmiany porządku obrad Rada Miasta przystąpiła do jego 

realizacji. 
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Ad1II. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 17 lutego 
2025 r., 

Punkt rozpoczyna się w 21 minucie 06 sekundzie sesji Rady Miasta, nagranie dostępne jest 
w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie Urzędu Miasta Jarosławia. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 17 radnych przy głosach: 
„za”- 17, „przeciw ” — brak, „wstrzymał się” — brak przyjęła protokół 

Z XII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 17 lutego 2025 r. - raport 
z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu 
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Ad IV. Podjęcie uchwał: 

1/ w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Jarosławskiemu — projekt uchwały 

stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Punkt rozpoczyna się w 23 minucie 00 sekundzie sesji Rady Miasta, nagranie dostępne jest 

w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie Urzędu Miasta Jarosławia. 

Przewodniczący Rady Piotr Kozak poinformował, że ze wzgłędu na zmiany, dotyczące 
zakresu modernizacji i przebudowy dróg powiatowych na terenie Gminy Miejskiej Jarosław, 
potwierdzone pismem z dnia 14.03.2025 przez Starostę Jarosławskiego należy podjąć nową 
uchwałę obejmującą następujące zadania: 

1. odnowa nawierzchni drogi powiatowej Nr 1741R ul. Dąbrowskiego w Jarosławiu, 
2. odnowa nawierzchni drogi powiatowej Nr 1740R ul. Konfederacka w Jarosławiu od 

skrzyżowania z ul. Kościuszki do skrzyżowania z ul. Raszyńską, 
3. odnowa nawierzchni drogi powiatowej Nr 1731R ul. Lubelska i Pełkińska w Jarosławiu, 
4. wykonanie dokumentacji technicznej na budowę ronda wraz z chodnikami na 

skrzyżowaniu ulic: Cegielniana, Brzostków i Pawłosiowska, 
5. odnowa drogi powiatowej Nr 1759R ul. Stojałowskiego w Jarosławiu, 
6. odnowa drogi powiatowej Nr 1761R ul. Siemieńskiego w Jarosławiu, 
7. wykonanie dokumentacji technicznej na przebudowę drogi powiatowej Nr 1726R 

ul. Grodziszczańska w Jarosławiu od skrzyżowania z ul. Bandurskiego, 
8. wykonanie oświetlenia trzech przejść dla pieszych wraz z dokumentacją w ciągu dróg 

powiatowych Nr 1754R ul. Poniatowskiego i 1731R ul. Sikorskiego w Jarosławiu. 
Kwota dofinansowania na wszystkie powyższe zadania to 1 000 000,00 zł. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił Przewodniczący Jakub Bukowski. 

Komisja wydała opinię pozytywną. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawił w zastępstwie Przewodniczącego Komisji Mariusza 
Waltera Przewodniczący Rady Miasta Piotr Kozak. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do projektu uchwały na 

druku nr 1. 
Wobec powyższego przystąpiono do głosowania. 
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Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” — 17, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę nr 160/X1I/2025 w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Jarosławskiemu - raport z przeprowadzonego imiennego 

głosowania stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu, uchwała nr 160/X11/2025 stanowi 

załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
REZ ZZZZEZZZZ ZEZNANIE 

2/ w sprawie zmian w budżecie Miasta Jarosławia na rok 2025__- projekt uchwały stanowi 
załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Punkt rozpoczyna się w 29 minucie 21 sekundzie sesji Rady Miasta, nagranie dostępne jest w 
Biuletynie Informacji Publicznej na stronie Urzędu Miasta Jarosławia. 

Przewodniczący Rady Piotr Kozak poinformował, że do Szkoły Podstawowej Nr 2 im. ks. 
Stanisława Konarskiego uczęszcza ok. 600 uczniów i większość z nich do szkoły dowożona 
jest przez rodziców samochodami. Obecnie szerokość wjazdu na teren szkoły uniemożliwia 
przejazd obok siebie dwóch samochodów, często na wjeździe robi się zator, a samochody 

wjeżdżają na pas zieleni lub na chodnik, co zagraża bezpieczeństwu osób poruszających się po 
chodniku. Aby umożliwić swobodny przejazd samochodów konieczna jest przebudowa wjazdu 
na teren szkolny, tj. poszerzenie bramy wjazdowej oraz drogi poprzez likwidację pasa zieleni 

przy ogrodzeniu szkoły, dodatkowo konieczna jest również modernizacja klombu i chodnika. 

Koszt przebudowy wjazdu to ok. 35 000,00 zł. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawił w zastępstwie Przewodniczącego Komisji Mariusza 
Waltera Przewodniczący Rady Miasta Piotr Kozak. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do projektu uchwały na 

druku nr 2. 

Wobec powyższego przystąpiono do głosowania. 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —17, „przeciw — brak „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę nr I6L/X1II/2025 w sprawie_zmian _w budżecie 

Miasta Jarosławia na rok _2025 — raport z przeprowadzonego imiennego 
głosowania stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu, uchwała nr 161/X11/2025 
stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
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3/ w sprawie zmian w budżecie Miasta Jarosiawia na rok 2025 - projekt uchwały stanowi 

załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Punkt rozpoczyna się w 33 minucie 58 sekundzie sesji Rady Miasta, nagranie dostępne jest w 
Biuletynie Informacji Publicznej na stronie Urzędu Miasta Jarosławia. 

Przewodniczący Rady Piotr Kozak poinformował, że projekt uchwały ma na celu 
wprowadzenie zmian w planie wydatków na 2025 rok poprzez dokonanie przesunięć środków 
finansowych w ramach budżetu. Konieczność tych zmian wynika z potrzeby zabezpieczenia 
środków na opracowanie programu funkcjonalno-użytkowego niezbędnego do realizacji 
planowanej inwestycji. Środki na ten cel zostaną przesunięte w ramach już zaplanowanych 
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wydatków budżetowych. Przedmiotowe zmiany pozwołą na sprawniejsze przeprowadzanie 

procesu inwestycyjnego oraz umożliwią aplikowanie o zewnętrzne dofinansowanie 
w przypadku pojawienia się odpowiednich programów wsparcia. Podjęcie niniejszej uchwały 

jest zatem uzasadnione zarówno z punktu widzenia racjonalnego gospodarowania środkami 
publicznymi, jak i konieczności zapewnienia ciągłości i skuteczności planowanych działań 

inwestycyjnych. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawił w zastępstwie Przewodniczącego Komisji Mariusza 
Waltera Przewodniczący Rady Miasta Piotr Kozak. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do projektu uchwały na 

druku ar 3. 

Wobec powyższego przystąpiono do głosowania. 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —17, „przeciw” — brak „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę nr 162/X11/2025 w sprawie __zmian w budżecie 

Miasta Jarosławia na rok 2 025— raport z przeprowadzonego imiennego głosowania 

stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu, uchwała nr 162/XUV2025 stanowi załącznik 
nr 16 do niniejszego protokołu. 
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4/ w sprawie zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2025 rok - projekt uchwały stanowi 

załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

Punkt rozpoczyna się w 35 minucie 43 sekundzie sesji Rady Miasta, nagranie dostępne jest 
w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie Urzędu Miasta Jarosławia. 

Przewodniczący Rady Piotr Kozak poinformował, że zmiany w planie dochodów budżetu 

miasta wynikają ze zmiany rozporządzenia Ministra Finansów z 13 grudnia 2024 r. 
zmieniającego rozporządzenie w sprawie szczegółowej klasyfikacji dochodów, wydatków, 
przychodów i rozchodów oraz środków pochodzących ze źródeł zagranicznych (Dz.2024.1872), 

które nałożyło na jednostki samorządu terytorialnego obowiązek dostosowania uchwał 
budżetowych na rok 2025 do nowego systemu klasyfikacji budżetowej (3 miesiące od dnia 
wejścia w życie rozporządzenia zmieniającego tj. w okresie od 1 stycznia do 31 marca 2025 r.) 
Zmiana dotyczy sposobu ujmowania w planie dochodów subwencji ogólnej dla jednostki 
samorządu terytorialnego. Dotychczas zgodnie z obowiązującymi przepisami powyższą 

subwencję ewidencjonowano w rozdziale 75802 Uzupełnienie subwencji ogólnej dla jednostek 
samorządu terytorialnego, po zmianie rozporządzenia należy ujmować w rozdziale 75834 

Subwencja ogólna dla jednostki samorządu terytorialnego. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawił w zastępstwie Przewodniczącego Komisji Mariusza 
Waltera Przewodniczący Rady Miasta Piotr Kozak. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do projektu uchwały na 

druku nr 4. 
Wobec powyższego przystąpiono do głosowania. 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” — 17, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę nr 163/X1N/2025 w sprawie zmian w budżecie 
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Miasta Jarosławia na 2025 rok - raport z przeprowadzonego imiennego głosowania 

stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu, uchwała nr 163/X11/2025 stanowi załącznik 
nr 19 do niniejszego protokołu. 
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5/ w sprawie zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2025 rok - projekt uchwały stanowi 

załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

Punkt rozpoczyna się w 37 minucie 50 sekundzie sesji Rady Miasta, nagranie dostępne jest 
w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie Urzędu Miasta Jarosławia. 

Przewodniczący Rady Piotr Kozak poinformował, że w ramach przedmiotowej uchwały 
planuje się zabezpieczenie środków finansowych na wykonanie programu funkcjonalno- 
użytkowego (PFU), który jest niezbędny do aplikowania o środki finansowe do Ministerstwa 
Sportu i Turystyki w ramach naboru do programu budowy kompleksów sportowych Orlik — 
Edycja 2025. Planuje się złożenie wniosku o dofinansowanie budowy kompleksu sportowego 
przy Szkole Podstawowej nr 7 im. Stanisława Staszica w Jarosławiu. Zakres przedsięwzięcia: 

budowa kompleksu sportowego Orlik składającego się z: 

o _ boiska piłkarskiego o wym. min. 30 x 62 m o nawierzchni z trawy syntetycznej, 
o boiska wielofunkcyjnego o wym. min. 19 x 32 m o nawierzchni poliuretanowej, 
o _ zaplecza sanitarno-szatniowego, 

o oświetlenia kompleksu, ogrodzenia kompleksu, stojaków rowerowych. 
W przypadku pozytywnej oceny wniosku planuje się iż, inwestycja zostanie zrealizowana 
w 2026r. 
Szącowane koszty przedsięwzięcia będą znane po wykonaniu PFU. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawił w zastępstwie Przewodniczącego Komisji Mariusza 

Waltera Przewodniczący Rady Miasta Piotr Kozak. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do projektu uchwały na 
druku nr 5. 

Wobec powyższego przystąpiono do głosowania. 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” — 17, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę nr 164/XII/2025 w sprawie zmian w budżecie Miasta 

Jarosławia na 2025 rok — raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi 
załącznik nr 21 do niniejszego protokołu, uchwała nr 164/X1/2025 stanowi załącznik nr 22 

do P> protokołu. 
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6/ zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2025 

rok - projekt uchwały stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

Punkt rozpoczyna się w 40 minucie 08 sekundzie sesji Rady Miasta, nagranie dostępne jest 

w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie Urzędu Miasta Jarosławia. 

Przewodniczący Rady Piotr Kozak poinformował, że dnia 17 lutego 2025 r. pojęta została 
uchwała nr 145/X11/2025 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 
2025 rok. Uchwała ta dotyczyła realizacji przez Gminę Miejską Jarosław projektu pn. „Zdrowo- 
cyfrowo w przedszkolu”, finansowanego w ramach programu KPO (Działanie C2.1.3: 
E-kompetencje; Szkolenia dla nauczycieli wychowania przedszkolnego), realizowanego przez 
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Podkarpacki Zespół Placówek Wojewódzkich w Rzeszowie w partnerstwie z Lubelskim 

Samorządowym Centrum Doskonalenia Nauczycieli. 
W związku z finansowaniem w/w zadania ze środków w ramach programu KPO zaistniała 

potrzeba zmiany paragrafu klasyfikacji budżetowej. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawił w zastępstwie Przewodniczącego Komisji Mariusza 
Waltera Przewodniczący Rady Miasta Piotr Kozak. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do projektu uchwały na 

druku nr 6. 

Wobec powyższego przystąpiono do głosowania. 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” — 17, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę nr  165/XIH/2025 zmieniającą _ uchwałę 
wprowadzenia zmian_w budżecie Miasta Jarosławia na 2025 rok - 
raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 24 do niniejszego 
protokołu, uchwała mr 1635/XHUV2025 stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 
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7/ w Sprawie zmian w budżecie Miasta Jarosławia na rok 2025 - projekt uchwały stanowi 

załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 

Punkt rozpoczyna się w 42 minucie 08 sekundzie sesji Rady Miasta, nagranie dostępne jest 
w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie Urzędu Miasta Jarosławia. 

Przewodniczący Rady Piotr Kozak poinformował, że proponuje się zmiany w budżecie 

Miasta Jarosławia na rok 2025 obejmujące zmiany po stronie wydatków o kwotę 15 000,00 zł. 
Zmiany obejmują wydatki na przygotowanie dokumentacji do projektów o dofinansowanie 
w ramach naboru pozakonkursowego dla MOF Jarosław-Przeworsk. W wyżej wymienionej 

kwocie zostanie wykonana dokumentacja na projekty trzech placów zabaw. Koszty projektów 
będą kosztem kwalifikowanym w składanych wnioskach o dofinansowanie wobec powyższego 
dokonanie zmian w budżecie wydaje się zasadne. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawił w zastępstwie Przewodniczącego Komisji Mariusza 
Waltera Przewodniczący Rady Miasta Piotr Kozak. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Radni nie zgłosili żadnych innych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do projektu uchwały 
na druku ar 7. 

Wobec powyższego przystąpiono do głosowania. 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach. „za” — 17, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” — brak 
podjęła uchwałę nr 166/XIIU2025 w sprawie zmian w budżecie Miasta 
Jarosławia na rok 2025 - raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi 

załącznik nr 27 do niniejszego protokołu, uchwała nr 166/X11/2025 stanowi załącznik nr 28 do 
niniejszego protokołu. 
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PRZERWA W OBRADACH OD GODZ. 10:20 DO GODZ. 10:40 

O godz. 10:40 obrady sesji opuściła radna Anna Aksamit. 

8/ w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na rok 2025 - projekt uchwały 

stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu. 

Punkt rozpoczyna się w 1 godzinie 21 minucie 47 sekundzie sesji Rady Miasta, nagranie 
dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie Urzędu Miasta Jarosławia. 

Przewodniczący Rady Piotr Kozak poinformował, że w związku z ogłoszonymi przez Urząd 
Marszałkowski Województwa Podkarpackiego naborami wniosków dła ZIT Jarosław — 

Przeworsk, Gmina Miejska Jarosław jest liderem w dwóch projektach: 
1. Szlak Dziedzictwa i Przyrody MOF Jarosław-Przeworsk, 
2. Rozwój Infrastruktury Kultury Gmin MOF JAROSŁAW — PRZEWORSK. 

Dla tych dwóch zakresów, które obejmują zadania pięciu JST, tj. Miasta Jarosławia, Miasta 
Przeworska, Gminy Przeworsk, Gminy Jarosław i Gminy Pawłosiów, lider zleca sporządzenie 

studium wykonalności, które stanowi załącznik do wniosku o dofinansowanie. Szacowany 
koszt sporządzenia studium wykonalności to 50000 zł brutto dla jednego projektu. Na 

podstawie porozumienia gmin tworzących MOF  Jarosław-Przeworsk, poszczególni 
partnerzy zwrócą koszt opracowania dokumentacji wg wyliczeń procentowych, stanowiących 

wielkość zaplanowanych do realizacji zadań w stosunku do całej puli środków. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawił w zastępstwie Przewodniczącego Komisji Mariusza 
Waltera Przewodniczący Rady Miasta Piotr Kozak. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do projektu uchwały na 
druku mr 8. 

Wobec powyższego przystąpiono do głosowania. 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” — 17, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę nr 167/XU2025 w sprawie wprowadzenia zmian 

w budżecie Miasta Jarosławia na rok _2025 - raport z przeprowadzonego 

imiennego głosowania stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu, uchwała nr 
167/X1W0/2025 stanowi załącznik rw 31 do niniejszego protokołu. 

EEEE ZEE 

9/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości - projekt uchwały stanowi załącznik nr 

32 do niniejszego protokołu. 

Punkt rozpoczyna się w 1 godzinie 26 minucie 43 sekundzie sesji Rady Miasta, nagranie 
dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie Urzędu Miasta Jarosławia. 
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Przewodniczący Rady Piotr Kozak poinformował, że działka nr 56/304 o pow. 0,0320 ha 

położona jest w obrębie ewidencyjnym Radawa, gmina Wiązownica na rzecz dzierżawcy, który 
dzierżawi działkę na podstawie umowy zawartej na okres dziesięciu lat, której zabudowa 
została zalegalizowana zgodnie z obowiązującymi procedurami. Dzierżawca złożył wniosek 
onabycie nieruchomości zabudowanej budynkiem letniskowym i gospodarczym, które 
nie stanowią własności Gminy Miejskiej Jarosław. Zgodnie z art. 37 ust. 3 pkt 2 ustawy 
o gospodarce nieruchomościami na zbycie nieruchomości wymagana jest zgoda rady. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił Przewodniczący Komisji Jakub 

Bukowski. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do projekiu uchwały na 
druku nr 9. 
Wobec powyższego przystąpiono do głosowania. 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” — 17, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę nr 168/X1I/2025 w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie nieruchomości - raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi 

załącznik nr 33 do niniejszego protokołu, uchwała nr 168/X1N/2025 stanowi załącznik nr 34 do 
niniejszego protokołu. 

„ze.zezaczzazneżcęRoR a oaoazoasnacz ad Racza aNananazni zazna RORERzARAŁNNARRYRZRRZROPOOPoOzZnaz_AzaNatzcocac cez onssas 

10/ w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności 

zwierząt w Jarosławiu na rok 2025- projekt uchwały stanowi załącznik nr 35 do niniejszego 

protokołu. 

Punkt rozpoczyna się w 1 godzinie 48 minucie 48 sekundzie sesji Rady Miasta, nagranie 

dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie Urzędu Miasta Jarosławia. 

Przewodniczący Rady Piotr Kozak poinformował, że zgodnie z art. 11a ustawy o ochronie 
zwierząt (Dz.U.2023.1580 t.j. z późn. zm.) zapewnienie opieki bezdomnym zwierzętom oraz 
ich wyłapywanie należy do zadań własnych gminy. Rada gminy wypełniając powyższy 
obowiązek określa, w drodze uchwały, corocznie do dnia 31 marca, program opieki nad 
bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. Program ten obejmuje: 
1) zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt; 

2) opiekę nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie; 
3) odławianie bezdomnych zwierząt; 
4) obligatoryjną sterylizację albo kastrację zwierząt w schroniskach dla zwierząt; 
5) poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt; 
6) usypianie ślepych miotów; 

7) wskazanie gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt gospodarskich; 

8) zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń drogowych 
z udziałem zwierząt, 

9) plan znakowania psów. 
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Niniejszy projekt spełnia określone prawem wymagania, uzyskał pozytywne w tej kwestii 
opinie właściwych kół łowieckich. W dniu 13.02.2025 r. wpłynęło pismo Powiatowego 
Lekarza Weterynarii w Jarosławiu zawierające negatywną opinię wraz z uwagami. Tutejszy 
Organ nie uznał słuszności złożonych uwag odnośnie ich zasadności w odniesieniu do 

opiniowanego projektu programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie miasta Jarosławia. Należy zaznaczyć, że wszystkie przesłanki 

obligatoryjne wynikające z zapisów art. 1 la ustawy o ochronie zwierząt w programie zostały 
ujęte. Ponadto z istoty opinii wynika, że jest ona poglądem wyrażonym w określonej sprawie, 
a Gmina Miejska Jarosław nie jest związana stanowiskiem opiniodawcy. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił Przewodniczący Komisji Jakub 
Bukowski. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do projektu uchwały na 

druku nr 10. 

Wobec powyższego przystąpiono do głosowania. 

Rada Miasta w obecności 16 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” — 16, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę nr 169/X1U/2025 w sprawie programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt w 
Jarosławiu na rok 2025- raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi 
załącznik nr 36 do niniejszego protokołu, uchwała nr 169/X1/2025 stanowi załącznik nr 37 

do niniejszego protokołu. 
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11/ zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych 
z budżetu Gminy Miejskiej Jarosław dla publicznych i niepublicznych: szkół, przedszkoli, 

oddziałów przedszkolnych w _ szkołach podstawowych oraz innych form wychowania 
przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne i prawne niebędące jednostkami 

samorządu terytorialnego oraz terminu i sposobu rozliczenia wykorzystania dotacji- projekt 
uchwały stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu. 

Punkt rozpoczyna się w 1 godzinie 56 minucie 19 sekundzie sesji Rady Miasta, nagranie 
dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie Urzędu Miasta Jarosławia. 

Przewodniczący Rady Piotr Kozak poinformował, że zgodnie z art. 38 ustawy z dnia 
27 października 2017 r. o finansowaniu zadań oświatowych organ stanowiący jednostki 

samorządu terytorialnego w drodze uchwały, ustala tryb udzielania i rozliczania dotacji oraz 

tryb przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. Ustawa z dnia 
1 października 2024 r. o dochodach jednostek samorządu terytorialnego oraz Rozporządzenie 

Ministra Edukacji z dnia 18 grudnia 2024 r. w sprawie sposobu podziału łącznej kwoty potrzeb 

oświatowych między jednostki samorządu terytorialnego w roku 2025 wprowadziły od dnia 
1 stycznia 2025 r. zmiany powodujące konieczność dostosowania dotychczas obowiązującej 
uchwały do zmian przepisów prawa. Uwzględniając powyższe podjęcie uchwały jest zasadne 
i konieczne. 
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Opinię Komisji Oświaty przedstawiła w zastępstwie Przewodniczącego Komisji Piotra Barana 
Zastępca Przewodniczącego Komisji Katarzyna Szajowska. Komisja wydała opinię 

pozytywną. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do projektu uchwały na 
druku nr 11. 
Wobec powyższego przystąpiono do głosowania. 

Rada Miasta w obecności 16 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach. „za” — 16, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak 
podjęła uchwałę nr 170/X1IU/2025 zmieniającą uchwałę w sprawie 
ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu przeprowadzania 
kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych 
z_ budżetu Gminy Miejskiej Jarosław _ dla __ publicznych 
i niepublicznych: szkół, przedszkoli, oddziałów _ przedszkolnych 
w _ szkołach _ podstawowych __oraz_ innych __ form _ wychowania 
przedszkolnego prowadzonych przez _ osoby fizyczne i prawne 
niebędące jednostkami _samorządu_ terytorialnego _oraz_ terminu 
i sposobu rozliczenia wykorzystania dotacji. raport z przeprowadzonego 
imiennego głosowania stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu, uchwała nr 
170/X11/2025 stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu. 
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12/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości - = uchwały stanowi załącznik 
nr 41 do niniejszego protokołu 

Punkt rozpoczyna się w 1 godzinie 59 minucie 40 sekundzie sesji Rady Miasta, nagranie 
dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie Urzędu Miasta Jarosławia. 

Przewodniczący Rady Piotr Kozak poinformował, że projekt uchwały dotyczy 

nieruchomości zabudowanej obiektem handlowym, na budowę którego zostało wydane 
pozwolenie na budowę z dnia 8.09.1998r. przez Kierownika Urzędu Rejonowego w Jarosławiu. 

Dzierżawca, który posiada umowę dzierżawy na okres 30 lat od dnia 1 stycznia 1998 r. wystąpił 
o nabycie tej działki. Zgodnie z art. 37 ust. 2 pkt 2 rada może podjąć uchwałę o zbyciu w drodze 

bezprzetargowej jeżeli nieruchomość została zabudowana na podstawie pozwolenia na 
budowę. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił Przewodniczący Komisji Jakub 
Bukowski. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do projektu uchwały na 
druku nr 12. 

Wobec powyższego przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

Rada Miasta w obecności 16 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” — 16, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę nr 171/X1/2025 w sprawie wyrażenia zgody na 
zbycie nieruchomości - raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi 
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załącznik nr 42 do niniejszego protokołu, uchwała nr17U/X1MW2025 stanowi załącznik nr 43 do 

niniejszego protokołu. 
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13/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości - projekt uchwały stanowi załącznik 
nr 44 do niniejszego protokołu 

Punkt rozpoczyna się w 2 godzinie 01 minucie 44 sekundzie sesji Rady Miasta, nagranie 
dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie Urzędu Miasta Jarosławia. 

Przewodniczący Rady Piotr Kozak poinformował, że projekt uchwały dot. zbycia 
nieruchomości położonej w Jarosławiu (obręb 5) oznaczonej w operacie ewidencji gruntów 
ibudynków jako działka nr 702/11 opow. 0,0224 ha. Teren, na którym położona jest 

przedmiotowa nieruchomość nie jest objęty planem określającym jej przeznaczenie. Osoba 
zainteresowana jej nabyciem złożyła wniosek do Burmistrza Miasta Jarosławia. Na zbycie 

nieruchomości wymagana jest zgoda rady. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił Przewodniczący Komisji Jakub 

Bukowski. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do projektu uchwały na 

druku ne 13. 
Wobec powyższego przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

Rada Miasta w obecności 16 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” — 16, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę nr 172/XIIU/2025 w sprawie wyrażenia zgody na 
zbycie nieruchomości - raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi 

załącznik nr 45 do niniejszego protokołu, uchwała nr172/X11/2025 stanowi załącznik nr 46 do 

niniejszego protokołu. 
ZZ AŚKA ZZE 

14/ w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz Powiatu Jarosławskiego 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miejskiej Jarostaw - projekt uchwały stanowi 

załącznik nr 47 do niniejszego protokołu 

Punkt rozpoczyna się w 2 godzinie 03 minucie 22 sekundzie sesji Rady Miasta, nagranie 
dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie Urzędu Miasta Jarosławia. 

O godz. 11:13 na obrady sesji powróciła radna Anna Aksamit. 

Przewodniczący Rady Piotr Kozak poinformował, że przedmiotem uchwały jest dokonanie 
darowizny działki nr ewid. gr. 1103/8 położonej w Jarosławiu przy ul. Słowackiego. Działka 

bezpośrednio sąsiaduje z budynkiem, w którym mieści się siedziba Powiatowego Urzędu Pracy. 
Z wnioskiem o dokonanie darowizny wystąpił Zarząd Powiatu Jarosławskiego określając cel 

darowizny - rozbudowę budynku, w którym mieści się siedziba Powiatowego Urzędu Pracy. 
Zgodnie z art. 6 ustawy o gospodarce nieruchomościami celami publicznymi jest m. in. budowa 
i utrzymanie urzędów organów władzy, administracji. 

Zgodnie z art. 13 ust. 2 i 2a darowizny stanowiącej przedmiot własności samorządu 
terytorialnego dokonuje organ wykonawczy - za zgodą rady. 
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Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił Przewodniczący Komisji Jakub 

Bukowski. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do projektu uchwały na 
druku nr 14. . 
Wobec powyższego przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach. „za” — 17, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak 
podjęła uchwałę nr 173/X11I/2025 w sprawie wyrażenia zgody na 
dokonanie _ darowizny __na__ rzecz __ Powiatu __ Jarosławskiego 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy_Miejskiej Jarosław - 
raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 48 do niniejszego 

protokołu, uchwała nr1 73/X11/2025 stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu. 
ZN OŚA YNY ZZEZZE 

15/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości - projekt uchwały stanowi załącznik 
nr 50 do niniejszego protokołu 

Punkt rozpoczyna się w 2 godzinie 22 minucie 51 sekundzie sesji Rady Miasta, nagranie 
dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie Urzędu Miasta Jarosławia. 

Przewodniczący Rady Piotr Kozak poinformował, że projekt uchwały dotyczy działki 
oznaczonej w operacie ewidencji gruntów i budynków jako działka nr ewid. gr. 1764/5 o pow. 

0,2030 ha (obręb 5) przy ul. Pruchnickiej w Jarosławiu. Działka położna jest w terenach, na 

których nie obowiązuje plan miejscowy określający jej przeznaczenie. Przedmiotowa działka 
jest dzierżawiona, zwnioskiem 0 jej nabycie wystąpił dzierżawca. Zgodnie 
z art. 18 ust. 2 pkt 9 ustawy o samorządzie gminnym na zbycie nieruchomości wymagana jest 
zgoda rady. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił Przewodniczący Komisji Jakub 
Bukowski. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do projektu uchwały na 
druku nr 15. 

Wobec powyższego przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” — 17, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” — brak 
podjęła uchwałę nr 174/XNII/2025 w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie nieruchomości - raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi 
załącznik nr 51 do niniejszego protokołu, uchwała nr1 74/X111/2025 stanowi załącznik nr 52 do 
niniejszego protokołu. 

16/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości - projekt uchwały stanowi załącznik 
nr 53 do niniejszego protokołu 

Punkt rozpoczyna się w 2 godzinie 24 minucie 26 sekundzie sesji Rady Miasta, nagranie 

dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie Urzędu Miasta Jarosławia. 
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Przewodniczący Rady Piotr Kozak poinformował, że projekt uchwały dotyczy działki 

oznaczonej w operacie ewidencji gruntów i budynków jako działka nr ewid. gr. 1626/2 o pow. 
0,1235 ha (obręb 3) w Jarosławiu. Działka położna jest w terenach, na których nie obowiązuje 

plan miejscowy określający jej przeznaczenie. Przedmiotowa działka jest dzierżawiona, 
zwnioskiem ojej nabycie wystąpił dzierżawca. Zgodnie zart. 18 ust. 2 pkt 9 ustawy 

o samorządzie gminnym na zbycie nieruchomości wymagana jest zgoda rady. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił Przewodniczący Komisji Jakub 

Bukowski. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do projektu uchwały na 

druku nr 16. 
Wobec powyższego przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” — 17, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę nr 175/X111/2025_w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie nieruchomości - raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi 

załącznik nr 54 do niniejszego protokołu, uchwała nr1 75/X1I1/2025 stanowi załącznik nr 55 do 
niniejszego protokołu. 

ZZOZ) 

O godz. 11:18 na obrady sesji przybył radny Mariusz Walter. 

17/w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości - projekt uchwały stanowi załącznik 
nr 56 do niniejszego protokołu 

Punkt rozpoczyna się w 2 godzinie 26 minucie 48 sekundzie sesji Rady Miasta, nagranie 
dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie Urzędu Miasta Jarosławia. 

Przewodniczący Rady Piotr Kozak poinformował, że przedmiotem projektu uchwały jest 
nieruchomość oznaczona w operacie ewidencji gruntów i budynków jako działka nr 701/3 

o pow. 0,0020 ha (obręb 4) m. Jarosławia, która powstała w wyniku podziału działki nr ewid. 
gr. 701/1. Działka położona jest w obszarze objętym Miejscowym Planem Zagospodarowania 

Przestrzennego obszaru "Za Parkiem". Zgodnie z ustaleniami planu działka położona jest 
w konturze 13a ZP z przeznaczeniem pod zieleń. Właściciel nieruchomości, z której 

wydzielona została działka pod drogę publiczną oznaczoną na płanie symbolem I KDL 
wystąpił o wykup pozostałej działki tzw. resztówki, która jest mu zbędna, a położona jest za 

projektowaną drogą. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił Przewodniczący Komisji Jakub 

Bukowski. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do projektu uchwały na 
druku ar 17. 
Wobec powyższego przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” — 18, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę nr 176/X111/2025_w sprawie wyrażenia zgody na 
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nabycie nieruchomości - raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi 
załącznik nr 57 do niniejszego protokołu, uchwała nr176/X1U/2025 stanowi załącznik nr 58 do 
niniejszego protokołu. 
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18/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości - projekt uchwały stanowi załącznik 
nr 59 do niniejszego protokołu 

Punkt rozpoczyna się w 2 godzinie 28 minucie 57 sekundzie sesji Rady Miasta, nagranie 
dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie Urzędu Miasta Jarosławia. 

Przewodniczący Rady Piotr Kozak poinformował, że projekt uchwały dotyczy działek 
położonych w obrębie 5 w Jarosławiu oznaczonych nr ewid. gr. 98/41 i 98/44. Przedmiotowe 
działki znajdują się w terenie, na którym obowiązuje Miejscowy Plan Zagospodarowania 

Przestrzennego. Zgodnie z ustaleniami planu przedmiotowy teren znajduje się w konturze 
oznaczonym symbolem 1UP - z podstawowym przeznaczeniem pod lokalizację zabudowy 
usługowej, produkcyjnej, składów i magazynów. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił Przewodniczący Komisji Jakub 

Bukowski. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do projektu uchwały na 
druku nr 18. 
Wobec powyższego przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” — 16, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę nr 177/X11U/2025_w sprawie wyrażenia zgody na 
zbycie nieruchomości - raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi 
załącznik nr 60 do niniejszego protokołu, uchwała nr177/X11/2025 stanowi załącznik nr 61 do 
niniejszego protokolu. 
oazę. oz an azacozao ooo żanzazazaaznz oznaczana zania nocaAszazoRazaRownoNzonocanowozozaszatitesa 

19/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości - projekt uchwały stanowi załącznik 

nr 62 do niniejszego protokołu 

Punkt rozpoczyna się w 2 godzinie 38 minucie 05 sekundzie sesji Rady Miasta, nagranie 
dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie Urzędu Miasta Jarosławia. 

Przewodniczący Rady Piotr Kozak poinformował, że projekt uchwały dotyczy działki nr 
ewid. gr. 2337/3 o pow. 0,0990 ha (obręb 5). Przedmiotowa działka położona jest na terenie 
objętym planem miejscowym. Zgodnie z ustaleniami planu teren ten oznaczony jest jako 

33 MWIU - tereny zabudowy wielorodzinnej i usług. Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym 
na zbycie nieruchomości wymagana jest zgoda rady. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił Przewodniczący Komisji Jakub 
Bukowski. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do projektu uchwały na 
druku nr 19. 

Wobec powyższego przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 
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Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” — 17, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” — I 

podjęła uchwałę nr 178/X111/2025_w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie nieruchomości - raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi 

załącznik nr 63 do niniejszego protokołu, uchwała nr178/X111/2025 stanowi załącznik nr 64 do 

niniejszego protokołu. 
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20/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości - projeki uchwały stanowi załącznik 

nr 65 do niniejszego protokołu 

Punkt rozpoczyna się w 2 godzinie 40 minucie 47 sekundzie sesji Rady Miasta, nagranie 
dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie Urzędu Miasta Jarosławia. 

Przewodniczący Rady Piotr Kozak poinformował, że projekt uchwały dotyczy zbycia 
w drodze bezprzetargowej nieruchomości oznaczonej w operacie ewidencji gruntów 

i budynków jako działka nr 2338/5 o pow. 0,0487 ha (obręb 5) na rzecz Gminy Jarosław. 
Przedmiotowa działka położona jest na terenie objętym planem miejscowym. Zgodnie 

z ustaleniami planu teren ten oznaczony jest jako 33 MW/U - tereny zabudowy wielorodzinnej 
i usług. Na podstawie przepisów art. 37 ust. 2 pkt 2 nieruchomość może być zbyta w drodze 
bezprzetargowej, jeżeli zbycie następuje między Skarbem Państwa a jednostką samorządu 

terytorialnego oraz między tymi jednostkami. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił Przewodniczący Komisji Jakub 
Bukowski. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do projektu uchwały na 
druku nr 20. 
Wobec powyższego przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” — 18, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę nr 179/X1II/2025_w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie nieruchomości - raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi 

załącznik nr 66 do niniejszego protokołu, uchwała nr179/X11/2025 stanowi załącznik nr 67 do 
niniejszego protokołu. 
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21/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości — projeki uchwały stanowi załącznik 

nr 66 do niniejszego protokołu 

Punkt rozpoczyna się w 2 godzinie 43 minucie 57 sekundzie sesji Rady Miasta, nagranie 

dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie Urzędu Miasta Jarosławia. 
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Przewodniczący Rady Piotr Kozak poinformował, że projekt uchwały dotyczy zbycia 

w drodze bezprzetargowej nieruchomości, która stanowi lokal użytkowy Nr 2 (boks garażowy) 
o pow. użytkowej 16,51m* wraz z udziałem 1651/69275 części w nieruchomości wspólnej, 

która stanowi grunt oraz we współwłasności w elementach wspólnych budynków i innych 
urządzeń, które nie służą wyłącznie do użytku właścicieli poszczególnych lokali w budynku 

zlokalizowanym na działce oznaczonej w operacie ewidencji gruntów i budynków miasta 
Jarosławia (obręb 5) nr ewid. gr. 2554 o pow. 0,0635 ha przy ul. Poniatowskiego w Jarosławiu. 

Dzierżawca wystąpił z wnioskiem o nabycie garażu, który został wybudowany na podstawie 
pozwolenia na budowę. Dzierżawca posiada umowę dzierżawy zawartą na okres dziesięciu lat. 
Zgodnie z art. 37 ust. 3 pkt 2 ustawy o gospodarce nieruchomościami na zbycie nieruchomości 
wymagana jest zgoda rady. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił Przewodniczący Komisji Jakub 

Bukowski. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do projektu uchwały na 

druku nr 21. 

Wobec powyższego przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” — 15, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” — 3 
podjęła uchwałę nr 180/X1N/2025_w_ sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie nieruchomości - raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi 

załącznik nr 69 do niniejszego protokołu, uchwała nr180/X11/2025 stanowi załącznik nr 70 do 
niniejszego protokołu. 
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22/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres 20 lat nieruchomości 
zabudowanych przy ul. Zamkowej 34 i 3B w Jarosławiu - projekt uchwały stanowi załącznik nr 

71 do niniejszego protokołu 

Punkt rozpoczyna się w 2 godzinie 46 minucie 09 sekundzie sesji Rady Miasta, nagranie 

dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie Urzędu Miasta Jarosławia. 

Przewodniczący Rady Piotr Kozak poinformował, że projekt uchwały dotyczy 
nieruchomości oznaczonych nr ewid. gr. 2691/7 oraz nr ewid. gr. 2691/8 położonych w obrębie 
nr 4 przy ul. Zamkowej 3A i 3B w Jarosławiu. Przedmiotowe nieruchomości zabudowane są 
budynkami mieszkalnymi w zabudowie bliźniaczej oraz budynkami garażowymi. Z wnioskiem 
o dzierżawę wystąpiło Polskie Stowarzyszenie na rzecz Osób z Niepełnosprawnością 
Intelektualną Koło w Jarosławiu, które jest organizacją pożytku publicznego wpisane do KRS 
pod nr 0000010902. Zgodnie z wnioskiem budynki przeznaczone będą na mieszkania 
treningowe, a następnie jako mieszkania wspomagane. Czas, na jaki zostanie podpisana umowa 
dzierżawy uwzględnia nakłady, jakie zostaną poniesione w związku z ich przystosowaniem do 

prowadzonej działalności, w tym do likwidacji barier architektonicznych. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił Przewodniczący Komisji Jakub 
Bukowski. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do projektu uchwały na 
druku nr 22. 
Wobec powyższego przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 
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Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” — 18, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę nr 181/XI1I/2025 w sprawie wyrażenia zgody _na 
zawarcie umowy dzierżawy na okres 20_lat_ nieruchomości 

zabudowanych przy ul. Zamkowej 3A_i 3B w Jarosławiu - raport 
z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 72 do niniejszego protokołu, 
uchwała nr181/X11V/2025 stanowi załącznik nr 73 do niniejszego protokołu. 
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O godz. 11:49 obrady sesji opuścił radny Wacław Szkoła. 
O godz. 11:55 obrady sesji opuścił radny Jarosław Litwiak. 
O godz. 11:56 na obrady sesji powrócił radny Jarosław Litwiak. 

23/ w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta Jarosławia - projekt 

uchwały stanowi załącznik nr 74 do niniejszego protokołu 

Punkt rozpoczyna się w 2 godzinie 50 minucie 03 sekundzie sesji Rady Miasta, nagranie 
dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie Urzędu Miasta Jarosławia. 

Przewodniczący Rady Piotr Kozak poinformował, że postępowanie w sprawie skarg 
i wniosków przed organami państwowymi, organami jednostek samorządu terytorialnego oraz 
przed organami organizacji społecznych normuje ustawa z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks 

postępowania administracyjnego. W myśl art. 229 pkt 3 w/w ustawy organem właściwym do 
rozpatrzenia skargi dotyczącej burmistrza jest rada gminy. W tym stanie rzeczy uchwała 

niniejsza znajduje uzasadnienie w treści powołanych przepisów prawa. 

Opinię Komisji Głównej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Anna Aksamit. Komisja 

wydała opinię pozytywną. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do projektu uchwały na 
druku nr 23. 

Wobec powyższego przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

Rada Miasta w obecności 16 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” — 14, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” — 2 

podjęła uchwałę nr 182/X1I1/2025 w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Burmistrza Miasta Jarosławia - raport z przeprowadzonego 
imiennego głosowania stanowi załącznik mr 75 do niniejszego protokołu, uchwała 

HFIGZ/ATHU/2025 stunowi załącznik nr 76 do niniejszego protokołu. 
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24/ w sprawie przekazania petycji - projekt uchwały stanowi załącznik nr 77 do niniejszego 

protokołu 

Punkt rozpoczyna się w 3 godzinie 05 minucie 10 sekundzie sesji Rady Miasta, nagranie 
dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie Urzędu Miasta Jarosławia. 

O godz. 11:57 obrady sesji opuściła radna Agnieszka Joniec-Jurczak. 
O godz. 12:00 obrady sesji opuściła radna Magdalena Cisck-Skiba. 

Q godz. 12:02 na obrady sesji powróciła radna Magdalena Cisek-Skiba. 
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O godz. 12:03 na obrady sesji powróciła radna Agnieszka Joniec-Jurczak. 

Q godz. 12:03 obrady sesji opuścił radny Sebastian Kogut. 
O godz. 12:04 na obrady sesji powrócił radny Wacław Szkoła. 
Q godz. 12:06 na obrady sesji powrócił radny Sebastian Kogut. 
O godz. 12:10 obrady sesji opuścił radny Jarosław Litwiak. 
O godz. 12:11 na obrady sesji powrócił radny Jarosław Litwiak. 

Przewodniczący Rady Piotr Kozak poinformował, że Rada Miasta Jarosławia dnia 10 marca 
2025 r. otrzymała petycję wniesioną w interesie publicznym, tj. w obronie konstytucyjnej 
zasady niezawisłości i niezależności sędziów polskich. 
Wnoszący petycję zwrócił się o podjęcie uchwały wyrażającej protest wobec projektów ustaw 
zakładających usunięcie i zdegradowanie sędziów sądów powszechnych w Polsce powołanych 
przez Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej. Projekty są efektem prac Komisji Kodyfikacyjnej 
Ustroju Sądownictwa i Prokuratury. Proponowane zmiany mają służyć przywróceniu 
obywatelom prawa do niezależnego i bezstronnego sądu ustanowionego na podstawie prawa 
przez uregulowanie statusu sędziów powołanych po 2017 r. 
Petycja w zasadzie zawiera postulat odstąpienia od wprowadzenia regulacji prawnych 

o których mowa wyżej. Petycja będąca przedmiotem niniejszej uchwały obejmuje działania 
pozostające w związku ze zmianą przepisów prawa o randze ustawy. Zgodnie z art.95 ust.1 
Konstytucji Rzeczypospolitej Polskiej władzę ustawodawczą w Rzeczypospolitej Polskiej 
sprawuje Sejm i Senat. 
Uwzględniając powyższe należy uznać, że petycja nie mieści się w zakresie zadań 
i kompetencji Rady Miasta Jarosławia. W myśł art.9 ust.2 ustawy zdnia 11 lipca 2014r. 
o petycjach - petycja złożona do organu stanowiącego jednostki samorządu terytorialnego jest 

rozpatrywana przez ten organ. Ponadto art.6 ust.1 ww. ustawy stanowi, że jeżeli adresat petycji 
jest niewłaściwy do jej rozpatrzenia, przesyła się ją niezwłocznie, nie później jednak niż 
w terminie 30 dni od dnia jej złożenia, do podmiotu właściwego do rozpatrzenia petycji, 

zawiadamiając o tym równocześnie podmiot wnoszący petycję. Petycja została skierowana do 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Petycja była przedmiotem dyskusji ww. Komisji dnia 

13 marca 2025 r. 
Komisja po zapoznaniu się z treścią petycji przyjęła, że w zakresie zgłoszonej petycji 
podmiotem właściwym do jej rozpatrzenia jest Sejm Rzeczypospolitej Polskiej. W związku 
z tym, petycja jako należąca do właściwości Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej, winna zostać 
niezwłocznie przekazana do podmiotu właściwego zrównoczesnym zawiadomieniem 
o powyższym podmiotu wnoszącego petycję. 
W związku z niniejszym uzasadnione jest podjęcie uchwały w proponowanym brzmieniu. 
Uzasadnienie prawne odnajdujemy w treści art.6 ustawy z dnia 11 lipca 2017 r. o petycjach. 

Opinię Komisji Głównej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Anna Aksamit. Komisja 

wydała opinię pozytywną. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do projektu uchwały na 
druku nr 24. 

Wobec powyższego przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” — 16, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę nr 183/XI1U2025_w sprawie przekazania petycji - 
raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 78 do niniejszego 
protokołu, uchwała nr183/X111/2025 stanowi załącznik nr 79 do niniejszego protokołu. 
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PRZERWA W OBRADACH OD GODZ. 12:13 DO GODZ. 12:44 

O godz. 12:44 obrady sesji opuścił Wiceprzewodniczący Rady Korneliusz Polit. 
O godz. 12:47 na obrady sesji powrócił Wiceprzewodniczący Rady Korneliusz Polit. 

Q godz. 13:06 obrady sesji opuściła radna Wiktoria Falińska. 
O godz. 13:07 obrady sesji opuścił radny Jarosław Litwiak. 

O godz. 13:08 na obrady sesji powrócił radny Jarosław Litwiak. 
O godz. 13:09 na obrady sesji powróciła radna Wiktoria Falińska. 

25/ w sprawie ustalenia wysokości oraz zasad przyznawania diet dla radnych i zwrotu kosztów 

podróży służbowych - projekt uchwały stanowi załącznik nr 80 do niniejszego protokołu 

Punkt rozpoczyna się w 3 godzinie 57 minucie 38 sekundzie sesji Rady Miasta, nagranie 
dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie Urzędu Miasta Jarosławia. 

Przewodniczący Rady Piotr Kozak poinformował, że niniejszy projekt uchwały reguluje 
kwestie wypłacanych diet radnym Rady Miasta Jarosławia. Podstawę prawną uchwały stanowi 

art. 25 ust. 4, 6 i 8 ustawy o samorządzie gminnym. Zgodnie z art. 25 ust.4 ustawy 
o samorządzie gminnym, na zasadach ustalonych przez radę gminy, radnemu przysługują diety 

oraz zwrot kosztów podróży służbowych. W dotychczasowej uchwale z 2004 roku istnieje 
przepis dotyczący usprawiedliwień nieobecności na posiedzeniach komisji i rady- wówczas 
dieta była wypłacana w całości. Zgodnie z doktryną i orzecznictwem, dieta stanowi 
rekompensatę za utracony dochód radnego. Z tego też powodu w przypadku braku posiedzenia 
komisji i sesji rady w danym miesiącu, dieta radnym nie będzie wypłacana. W uchwale należy 
ustalić potrącanie diety za nieobecność. Wyznacznikiem potrąceń diety jest uczestnictwo na 

komisji i sesji Rady Miasta Jarosławia. Rada Miasta Jarosławia podobnie jak inne samorządy 
zostały zobowiązane do podjęcia uchwał zgodnych z aktualnym stanem prawnym. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawił Przewodniczący Komisji Mariusz Walter. Komisja 

wydała opinię pozytywną. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do projektu uchwały na 
druku nr 25. 

Wobec powyższego przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” — 18, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę nr 184/X1II/2025 w sprawie ustalenia wysokości oraz 

zasad przyznawania diet dla radnych i zwrotu kosztów podróży 
służbowych - raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 61 
do niniejszego protokołu, uchwała nr184/X11U2025 stanowi załącznik nr 82 do niniejszego 

protokołu. 
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Ad V. Gospodarka zielenią na terenie miasta i na terenach będących 

własnością Gminy Miejskiej Jarosław. 

Punkt rozpoczyna się w 4 godzinie 20 minucie 32 sekundzie sesji Rady Miasta, nagranie 

dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie Urzędu Miasta Jarosławia. 

O godz. 13:14 obrady sesji opuścił radny Jakub Bukowski. 
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O godz. 13:18 na obrady sesji powrócił radny Jakub Bukowski. 

Przewodniczący Rady Piotr Kozak podkreślił, że informację na temat gospodarki zielenią na 
terenie miasta i na terenach stanowiących własność Gminy Miejskiej Jarosław w okresie od 
1 stycznia 2023 r. do 13 marca 2025 r., radni otrzymali elektronicznie wraz z materiałami na 

sesję — informacja stanowi załącznik nr 83 do niniejszego protokołu. 

Radna Bożena Łanowy poprosiła, aby na następną sesję radni otrzymali zestawienie 
dotyczące ilości wyciętych drzew na terenie miasta i terenach stanowiących własność Gminy 
Miejskiej Jarosław, wskazania miejsc w których dokonano wycinki, kto tego dokonał, w jakim 
czasie, co się z tym drzewem stało, i jaką kwotę miasto z tego tytułu pozyskało. 
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Ad VI. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Jarosławia 

w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady. 

Punkt rozpoczyna się w 4 godzinie 35 minucie 40 sekundzie sesji Rady Miasta, nagranie 

dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie Urzędu Miasta Jarosławia. 

Przewodniczący Rady Piotr Kozak poinformował, że sprawozdanie z działalności Burmistrza 
w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Jarosławia, radni 
otrzymali elektronicznie wraz z materiałami na sesję — sprawozdanie stanowi załącznik nr 84 
do niniejszego protokołu. 

W tym punkcie obrad nikt nie zabrał głosu. 
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Ad VII._ Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Punkt rozpoczyna się w 4 godzinie 36 minucie 05 sekundzie sesji Rady Miasta, nagranie 

dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie Urzędu Miasta Jarosławia. 

Przewodniczący Rady Piotr Kozak poinformował, że w okresie sprawozdawczym do biura 
rady wpłynęły pisma: 

1. z Kancelarii Prezesa Ministrów, zaproszenie na webinar kierowane do 
koordynatorów/opiekunów lokalnych, organizacji senioralnych, UTW, Rady Seniora, 

kluby, domy dziennego pobytu. 
2. Starostwa Powiatowego w Jarosławiu, pismo w sprawie oceny możliwości ustawienia 

lustra drogowego przy ulicy Kraszewskiego. 
3. Pismo od mieszkańca miasta Jarosławia w sprawie planów remontu ulicy 

Elektrownianej. 

4. Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie wystąpienie pokontrolne dotyczące 
przeprowadzonej kontroli gospodarki finansowej Gminy Miejskiej Jarosław. 

5. Wydziału Oświaty i Sportu Urzędu Miasta Jarosławia w sprawie posiedzenia komisji 
do spraw konkursu na realizację zadań publicznych z zakresu profilaktyki 
i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz zwalczania narkomanii Gminy 
Miejskiej Jarosław. 

6. Skarga na działalność Burmistrza od mieszkanki miasta Krakowa w sprawie 
zanieczyszczeń grobowców na Starym Cmentarzu przy ulicy Cmentarnej. 

7. Naczelnika Urzędu Skarbowego informacja z analizy oświadczenia majątkowego 

Dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej. 
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8. Wydziału Oświaty i Sportu Urzędu Miasta Jarosławia w sprawie posiedzenia komisji 
konkursowej powołanej w celu opiniowania złożonych ofert na realizację zadań 

z zakresu sportu na terenie Gminy Miejskiej Jarosław. 
9. Pismo od Przewodniczącego Rady Gminy Jarosław w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie działki w trybie bezprzetargowym na rzecz Gminy Jarosław. 
10. Podkarpackiego Urzędu Wojewódzkiego w Rzeszowie, pismo dotyczące opracowania 

informacji na temat funkcjonowania gminnych, powiatowych i wojewódzkich rad 
seniorów. 

11. Ministerstwa Cyfryzacji pismo z prośbą o rozważenie zmian w uchwale 542/XLVIII/09 

Rady Miasta Jarosławia w sprawie utworzenia parku kulturowego. 
12. Naczelnika Urzędu Skarbowego w Jarosławiu, informacja z analizy oświadczenia 

majątkowego w związku z powołaniem na stanowisko Dyrektora Miejskiej Biblioteki 

Publicznej w Jarosławiu. 
13. Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie umorzenia postępowania 

nadzorczego wszczętego uchwałą Nr V/204/2025 Kolegium Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Rzeszowie w dniu 28 stycznia 2025 roku wobec uchwały Nr 

109/X/2024 Rady Miasta Jarosławia z dnia 30 grudnia 2024 roku. 
14. Prokuratury Rejonowej w Jarosławiu odpowiedź na pismo RM.0004.20.2025 w sprawie 

wykładni obowiązujących przepisów prawa. 
15. Centrum Kultury i Promocji w Jarosławiu, sprawozdanie merytoryczne z działalności 

CKiP za rok 2024.. 
16. Wspólnoty Mieszkaniowej Bloku nr 8 ul. Czarnieckiego w Jarosławiu, odpowiedź na 

pismo nr AN.680.18.2024 w sprawie prowadzonej przez Wydział Architektury 
1 Nieruchomości Urzędu Miasta. 

17. Wojewody Podkarpackiego w sprawie przedłożenia dokumentów dotyczących podjęcia 
uchwały Nr 150/XIU/2024 oraz udzielenia informacji zamiaru połączenia 
samorządowych instytucji kultury. 

18. Wojewody Podkarpackiego, prośba o przedłożenie dokumentów i wyjaśnień 

wykazujących przeprowadzenie konsultacji z mieszkańcami w zakresie dzielnic miasta. 
19. Ogólnopolskiego Zrzeszenia Sędziów „AEQUITAS” z siedzibą w Łodzi, petycja 

o podjęcie uchwały w interesie publicznym, tj. w obronie konstytucyjnej zasady 
niezawisłości i niezależności sędziów polskich. 

20. Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie Uchwała Nr 13/20/2025 z dnia 
30 stycznia 2025 r. Składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 
opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu Miasta Jarosławia na lata 2025-2039. 

21. Sprzeciw mieszkańców bloku nr II na os. Witosa wobec planowanej lokalizacji 
wodnego placu zabaw. 

22. Mieszkańców ulicy Królowej Jadwigi w Jarosławiu prośba o interwencję w sprawie 

parkowania pojazdów przez osoby pracujące w pobliskich firmach i zakładach oraz 
parkowania autobusów MZK przy niefunkcjonującym od lat przystanku MZK z którego 
nie odjeżdżają autobusy. Postulat mieszkańców o likwidację przystanku MZĘ przy ul. 
Królowej Jadwigi. 

23. Wydział Oświaty i Sportu Urzędu Miasta Jarosławia, wskazanie terminu posiedzenia 
komisji do spraw konkursu na realizację zadań publicznych Gminy Miejskiej Jarosław 

z zakresu kultury i ochrony dziedzictwa narodowego. 

24. Mieszkańców os. Witosa w Jarosławiu w sprawie zwołania Komisji Infrastruktury 
Technicznej w terenie, gdzie planowany jest wodny plac zabaw. 

25. Burmistrza Miasta Jarosławia w odpowiedzi na wystąpienie pokontrolne, informacja 
o podjęciu czynności mających na celu wyeliminowanie stwierdzonych 

nieprawidłowości w bieżącej działalności Urzędu Miasta Jarosławia. 
26. Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego postanowienie w przedmiocie rozpatrzenia 

skargi na kierownika gminnej jednostki organizacyjnej. 
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27. Mieszkanki Miasta Krakowa pismo w sprawie zanieczyszczenia grobowców przez ptaki 

na „starym” cmentarzu komunalnym. 
28. Skarga na kierownika pływalni MOSiR w Jarosławiu. 
29.Powiatowego Zarządu Dróg w Jarosławiu, zaproszenie na spotkanie w sprawie 

propozycji oznakowania poziomego wraz z wyznaczeniem miejsc postojowych dla 

samochodów ciężarowych przy ulicy Morawskiej. 
30. Mieszkanki miasta Krakowa, wniosek o ponowne rozpatrzenie Skargi na działalność 

Burmistrza Miasta Jarosławia. 

Przewodniczący Rady Piotr Kozak przypomniał radnym o obowiązku złożenia w terminie do 
30 kwietnia 2025 r. oświadczeń majątkowych za 2024 rok wraz z PIT-em. Zwrócił uwagę, że 

w/w dokumenty mają być opatrzone parafami i złożone w dwóch egzemplarzach. 
Przedstawił również krótką informację z przebiegu spotkania z mieszkańcami na os. Witosa 
w Jarosławiu odnośnie planowanej lokalizacji wodnego placu zabaw na tym terenie. 
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PRZERWA W OBRADACH OD GODZ. 13:34 DO GODZ. 13:57 

O godz. 13:57 obrady sesji opuściła radna Agnieszka Joniec-Jurczak. 

Ad VII. Wolne wnioski i informacje. 

Punkt rozpoczyna się w 5 godzinie 06 minucie 15 sekundzie sesji Rady Miasta, nagranie 
dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie Urzędu Miasta Jarosławia. 

W tym punkcie obrad, radni zabierający głos podnosili kwestie: 

+- Radna Bożena Łanowy: 

e pozrywanej i nierównej kostki przy bloku nr 7 na os. Armii Krajowej obok przystanku 

autobusowego linii MZK, 

e terminu zakończenia prac remontowych ul. Tarnowskiego, 

e podania rzeczywistych kosztów dowozu piasku pod tymczasowe lodowisko na Rynku, 

e przeniesienia szlabanu z parkingu Centrum Przesiadkowego — Dworzec PKP na parking 

przy Placu Bóżnic; 

4- Radny Mariusz Walter: 

e obniżenia krawężników i odmalowania pasów na przejściu dla pieszych na ulicy 

Panieńskiej, 

e terminu rozpoczęcia inwestycji podłączenia kanalizacji przy ulicach Dolnoleżajska, 

Brodowicze, Stawki 1 części ulicy Burmistrza Matusza, 

e możliwości udostępniania mieszkańcom folii na „Starym” Cmentarzu w celu 
zabezpieczenia grobowców przed zabrudzeniami powodowanymi przez ptaki, 

e postawienia znaku „nie dotyczy mieszkańców” na terenie stanowiącym własność miasta 

(okolice ul. Czarnieckiego), 

e rozważenia lokalizacji placu wodnego dla dzieci na terenie Dzielnicy Nr VII, 

e dalszych planów związanych z kanalizacją ulicy Dolnoleżajskiej (w części nie objętej 
inwestycją, która w niedługim czasie zostanie rozpoczęta), 

e kosztów utrzymania, przechowywania i transportu tymczasowego lodowiska, 

w kontekście tego, by nie przekroczyły one wartości jego zakupu, 
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e wprowadzenia tzw. „biletów zerowych” na lodowisko dla mieszkańców posiadających 

Jarosławską Kartę Mieszkańca, w celu stwierdzenia ilości osób korzystających 

z darmowych wejściówek, 

e doświetlenia przejścia dla pieszych na ulicy Słowackiego przy budynku dawnego kina 

Westerplatte, 

e podjęcia działań mających na celu zabezpieczenie drzew na „Starym” Cmentarzu, by 

nie zagrażały zabytkowym nagrobkom, 

e usług i sprzętu będącego w posiadaniu spółek miejskich JPK i PGKiM, z których 

mogliby odpłatnie korzystać mieszkańcy; 

++ Radny Maciej Dymnicki: 
e niefortunnego ogrodzenia krawężnikami boiska do gry w plażową piłkę siatkową na 

Bulwarach nad Sanem, 

e _ doświetlenia przejść dla pieszych na os. Piłsudskiego (na wysokości parku) i ul. Szarych 
Szeregów 2w ramach przebudowy ulicy Konfederackiej, 

e możliwości przebadania drzew na „Starym” Cmentarzu wykorzystując sprzęt, którym 

dysponuje spółka JPK, 

e możliwości podłączenia za odpłatnością do nowoprojektowanej kanalizacji ul. 
Dolnoleżajskiej posesji usytuowanyc po lewej stronie ulicy (jadąc w kierunku ul. 

Stawki), 

e _ powodu nieobecności na dzisiejszej sesji Dyrektora CKiP; 

+= Radny Jakub Bukowski — zamontowania wzbudzanej sygnalizacji świetlnej na przejściu 

dla pieszych przy ul. 3 Maja na wysokości szpitala COM; 

+ Radna Anna Aksamit - pomalowania i odświeżenia pasów na przejściu dla pieszych 

u zbiegu ulic Panieńskiej i Pełkińskiej; 

+: Radny Jarosław Litwiak: 

e zburzenia muru przy ulicy Elektrownianej, 

e przygotowania miasta Jarosławia na ewentualną suszę w okresie letnim, 

e wyników kontroli w sprawie skażenia wody, 

e zakazu spacerowania po kładce (molo) na Bulwarach nad Sanem, 

e braku na plakacie informującym o otwarciu Bulwarów nad Sanem nazwiska patrona 

Bulwarów Stefana Klisko, 

e  niezaproszenia na uroczystość otwarcia Bulwarów nad Sanem, syna patrona Bulwarów 

Pana Waldemara Klisko; 

e monitoringu Bulwarów nad Sanem, 

e ewentualnej utraty gwarancji na płytę Rynku w związku z ustawieniem na niej 

mobilnego lodowiska, 

e funkcjonowania Młodzieżowej Rady Miasta Jarosławia: 
+ Radna Magdalena Cisck-Skiba — rozmieszczenia na terenie miasta dodatkowych 

pojemników na odzież nienadającą się do użytku; 

+: Radny Sebastian Kogut: 

e rozbieżności w informacji podanej przez byłego burmistrza na uroczystości otwarcia 

Bulwarów i tej wynikającej z dokumentów odnośnie wysokości dofinansowania do 

Bulwarów nad Sanem, 
e projektu monitoringu na Bulwarach nad Sanem; 

:- Radny Wacław Szkoła: 

e terminu zakończenia prac remontowych ulicy Pełkińskiej, 

* realizacji inwestycji przy ulicy Krakowskiej i Grodziszczańskiej, 
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e uwzględnienia miejsca do wodowania łódek tzw. slip przy Bulwarach nad Sanem 

podczas ponownego poprawiania projektu; 

+ Przewodniczący Rady Piotr Kozak - zakazu kąpieli w rzece San na Bulwarach 

w kontekście bezpieczeństwa mieszkańców; 

+. Wiceprzewodniczący Rady Janusz Szkodny- zabezpieczenia i jasnego oznakowania 

pomostu na Bulwarach, który ma służyć do cumowania kajaków i łódek, a nie spacerowania; 

+ Wiceprzewodniczący Rady Korneliusz Polit - poprawy nawierzchni miejsca 

przeznaczonego do gry w bule na Bulwarach. 

O godz. 14:29 obrady sesji opuścił radny Wacław Szkoła. 
Q godz. 14:31 na obrady sesji powrócił radny Wacław Szkoła. 
O godz. 14:31 obrady sesji opuściła radna Magdalena Cisek-Skiba. 
O godz. 14:37 na obrady sesji powróciła radna Magdalena Cisek-Skiba. 

O godz. 15:16 obrady sesji opuścił radny Wacław Szkoła. 

O godz. 15:17 na obrady sesji powrócił radny Wacław Szkoła. 
ke c e ce ek kk kkk kkk kiki zk ek kkk a kk kkk 

Ad IX. Zakończenie obrad 

Przewodniczący Rady-Miasta Jarosławia 

mgr Piotr K żak — 

Nikt z radnych nie zgłosił pisemnego wystąpienia w trybie $ 77 ust.6 Statutu Gminy 

Miejskiej Jarosław. 

Protokół sporządziły: 

mgr Beata Piskorż , O p 
inspektor Biura Rady u 

mgr Marta Maziarka 
inspektor $jura Rady Miasta | 

mgr M LQ tar 
pomoc administracyjna Biura Rady Miasta 
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